
 

 

Protokół nr XXXI.17 

sesji Rady Powiatu Międzyrzeckiego 

z dnia 22 lutego 2017 r. 
 

 
Przewodniczący Rady Jarosław Szałata otworzył obrady o godzinie 14

05 
w Starostwie 

Powiatowym w Międzyrzeczu. Obecnych na sesji było 16 radnych (nieobecny był radny 

Krzysztof Marzec) co stanowiło kworum. Przywitał Starostę, radnych oraz gości.  

Następnie poinformował, że Zarząd Powiatu zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad uchwały w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2017r. (druk nr 10). 

Chodzi o zalecenia Sanepidu, które otrzymał Dom Pomocy Społecznej Jasieniec w zakresie 

konieczności wykonania modernizacji stacji uzdatniania wody. Przewodniczący zapytał czy 

są jakieś pytania bądź uwagi? Pytań nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym za 

wprowadzeniem projektu uchwały na druku nr 10 do porządku obrad głosowało 16 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawy organizacyjne sesji: 

a) stwierdzenie kworum, 

b) porządek obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Informacja Ryszarda Patorskiego - społecznego opiekuna zabytków na temat zasobów  

i ochrony zabytków powiatu  międzyrzeckiego. 

4. Analiza funkcjonowania Domu Dziecka w Skwierzynie i ocena potrzeb mieszkańców 

powiatu w tym zakresie. 

5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie likwidacji szkoły policealnej w Międzyrzeczu (druk nr 6), 

b) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2017r. (druk nr 7), 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2017 – 2026 (druk nr 8), 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Międzyrzecz (druk nr 9), 

e) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2017r. (druk nr 10). 

6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

7. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu z dnia 26 stycznia 2017 r. 

9. Sprawy organizacyjne i korespondencja do Rady Powiatu. 

 

Przewodniczący Rady przekazał głos Staroście. 

 

Starosta oraz Przewodniczący Rady złożyli serdeczne podziękowania za współpracę 

odchodzącemu na emeryturę Włodzimierzowi Siarkiewiczowi Powiatowemu Inspektorowi 

Nadzoru Budowalnego w Międzyrzeczu.  

 

Następnie Przewodniczący Rady przekazał głos Włodzimierzowi Szopińskiemu 

Przewodniczącemu Powiatowej Rady Organizacji Pozarządowych. 

 

Włodzimierz Szopiński poinformował, że w rejestrze Starostwa znajduje się około 140 

organizacji pozarządowych i fundacji. 27 należy do Związku Lubuskiego Organizacji 

Pozarządowych, który obchodził niedawno 20-lecie swojej działalności. Medal 

okolicznościowy z tego tytułu otrzymało 6 organizacji z powiatu międzyrzeckiego i 5 osób 
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otrzymało medal indywidualnie. Za długoletnią współpracę medal wręczono dla 

stowarzyszenia Szansa, stowarzyszenia Lśnienie przy DPS Rokitno 38 oraz indywidualnie dla 

Grzegorza Gabryelskiego Starosty Międzyrzeckiego. 

 

Ad 2. 

 

Interpelacji i zapytań nie było. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos Ryszardowi 

Patorskiemu. 

 

Ryszard Patorski zaprezentował odkryte polichromie w prezbiterium kościoła Jana 

Chrzciciela w Międzyrzeczu (prezentacja multimedialna w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby zadać pytanie? Pytań nie było. 

 

Ad 4. 

 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do kolejnego punktu obrad przekazując głos 

Katarzynie Ruta Dyrektor Domu Dziecka w Skwierzynie. Powiedział, że radni otrzymali 

szczegółowe sprawozdanie na piśmie. 

 

Dyrektor Domu Dziecka przedstawiła analizę funkcjonowania w formie multimedialnego 

pokazu. Głównym aspektem było dostosowanie Domu Dziecka do wymogów ustawowych. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jakieś pytania? Pytań nie było. Przewodniczący 

ogłosił przerwę w obradach o godz.15
00

. 

 

Obrady sesji wznowiono o godz. 15
10

. 

 

Ad 5. 
 

Przewodniczący Rady przystąpił do podejmowania uchwał: 

 

a) w sprawie likwidacji szkoły policealnej w Międzyrzeczu (druk nr 6) 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i zapytał czy są jakieś uwagi albo 

pytania? Pytań nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 14 

głosami „za”, głosów „przeciw” 0, „wstrzymujących” 0. W głosowaniu brało udział 14 

radnych. Uchwała została zarejestrowana pod numerem XXXI.154.17. 

 

b) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2017r. (druk nr 7) 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i zapytał czy są jakieś uwagi albo 

pytania? Pytań nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 14 

głosami „za”, głosów „przeciw” 0, „wstrzymujących” 0. W głosowaniu brało udział 14 

radnych. Uchwała została zarejestrowana pod numerem XXXI.155.17. 
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c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Międzyrzeckiego na lata 2017 – 2026 (druk nr 8) 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i zapytał czy są jakieś uwagi albo 

pytania? Pytań nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 14 

głosami „za”, głosów „przeciw” 0, „wstrzymujących” 0. W głosowaniu brało udział 14 

radnych. Uchwała została zarejestrowana pod numerem XXXI.156.17. 

 

d) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Międzyrzecz (druk nr 9) 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i zapytał czy są jakieś uwagi albo 

pytania? Pytań nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 14 

głosami „za”, głosów „przeciw” 0, „wstrzymujących” 0. W głosowaniu brało udział 14 

radnych. Uchwała została zarejestrowana pod numerem XXXI.157.17. 

 

e) w sprawie zmiany w uchwale budżetowej na 2017r. (druk nr 10) 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i zapytał czy są jakieś uwagi albo 

pytania? Pytań nie było. W przeprowadzonym głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto 14 

głosami „za”, głosów „przeciw” 0, „wstrzymujących” 0. W głosowaniu brało udział 14 

radnych. Uchwała została zarejestrowana pod numerem XXXI.158.17. 

 

Po podjęciu uchwał na salę obrad wrócili radni Radosław Lorenz i Robert Krzych (obecnych 

było 16 radnych). 

 

Ad 6. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad przekazując głos Staroście. 

 

Starosta poinformował, że w okresie sprawozdawczym Zarząd odbył trzy posiedzenia. 

Zajmowano się planem kontroli jednostek organizacyjnych, sprawami z zakresu Zarządu 

Dróg Powiatowych oraz gospodarki nieruchomościami. Prezes Szpitala omówił bieżącą 

działalność jednostki. Podjęto decyzję w sprawie powołania decyzji konkursowej do realizacji 

zadania z zakresu aktywizacji zawodowej projektu realizowanego przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie. Zarząd rozpatrzył wnioski gmin w zakresie wspólnych realizacji inwestycji 

na drogach powiatowych. Ponadto zajmowano się sprawami z zakresu zagospodarowania 

przestrzennego. Podjęto uchwałę w sprawie zezwolenia na korzystanie z jednostek 

pływających napędzanych silnikami spalinowymi. 

 

Informację o uchwale budżetowej przedstawił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionych sprawozdań? Pytań nie 

było. 

 

Ad 7. 

 

Interpelacji i zapytań nie było. 
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Ad 8. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu. 

Protokół z XXX sesji został przyjęty. 

 

Ad 9. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że radni otrzymali skargę na temat nieprawidłowości 

Powiatowego Urzędu Pracy, a szczególnie filii w Skwierzynie. Z opinii radcy wynika, że jest 

to właściwie skarga na filię w Skwierzynie i osobą właściwą do rozpatrywania tej skargi jest 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Międzyrzeczu. Wnioskodawcy odpisano, że sprawa 

ta zostanie rozpatrzona na najbliższej sesji i okazało się, że ta skarga w zasadzie jest 

anonimem ponieważ adresat jest nieznany i taki nadawca nie istnieje. Powiedział, że w tej 

sytuacji trudno to procedować jako skargę. Dodał, że przekazał Dyrektor urzędu pracy, że 

taka sprawa miała miejsce natomiast trudno nadawać temu urzędowy bieg i zaproponował, 

żeby pozostawić to bez rozpatrzenia. Zapytał czy są inne propozycje w tym temacie? 

 

Innych propozycji nie było. Skargę pozostawiono bez dalszego rozpatrywania. 

 

Przewodniczący Rady poinformował ponadto o wpłynięciu pisma Naczelnika Urzędu 

Skarbowego dotyczącego składanych oświadczeń majątkowych. Wpłynęło również pismo 

informujące o dotacji dla Gminnego Ośrodka Kultury na budynek Dom Szewca. 

W sprawach związanych z promocją powiatu Przewodniczący Rady przypomniał, że w roku 

poprzednim odbyło się spotkanie z podmiotami, które zajmują się działalnością turystyczną. 

W tym roku powstała inicjatywa, żeby zawiązać stowarzyszenie na rzecz rozwoju 

turystycznego powiatu. Przewodniczący zaprosił na wspólne posiedzenie komisji 6 marca  

o godz.14:00 w Folwarku Pszczew i zakończył posiedzenie sesji o godz.15
30

. 

 

  

 Protokołował      Przewodniczący Rady Powiatu 

 

         Jarosław Szałata 


